

太格德國木地板

太格 AI 報你知 | AI 文字稿

您是否曾想過，一塊木地板，不只是家的地基，更是生活的起點？

來自德國、擁有超過120年歷史的KRONOTEX太格德國木地板，正是這樣一個能承載您每一步、每個故事的選擇。

Kronotex 隸屬全球最大木業集團，工廠位於德國布蘭登堡州，一個超過37%被森林與湖泊覆蓋的美麗州域。這些受FSC森林永續認證的原始林材，正是我們每一片地板的起點。它們不只來自大自然，更經過計畫性培育與取材，確保森林與人類共存共榮。

太格德國木地板為何與眾不同？首先，是六大核心結構：

表面採用氧化鋁耐磨層，莫氏硬度達8到9級，僅次於鑽石，極耐磨、抗UV，讓您的地板歷久彌新。

天然木紋擬真表層，將森林的溫度與質感，原汁原味帶進您家中。

智慧鎖扣技術，讓每一片地板緊密貼合、不離縫。

100% FSC純木基材，高達890—1100 kg/m.的壓密度，不僅紮實耐用，甲醛釋放量更僅0.05ppm，是全球最低的健康標準。

防潮底層設計，抗濕氣、耐變形，是台灣濕熱氣候的最佳選擇。

內建高效能隔音墊，通過建築研究所測試，衝擊隔音值達17dB以上，大幅降低樓板噪音。

太格德國木地板全系列取得台灣健康綠建材標章、德國藍天使認證、FSC、PEFC、EPD環境宣告與Floor Score室內空氣品質標章，不含PVC、不含塑化劑、不含八大重金屬，真正做到從「腳底」開始守護全家的健康與地球的未來。

不僅是品質，我們也獲得全台超過3600棟建案的信任與肯定。這不是偶然，而是因為每一塊太格木地板，都是對家的承諾。

(續)



太格德國木地板

太格 AI 報你知 | AI 文字稿

最後我們想說的是：木地板不只是裝潢的一部分，它承載著孩子學步的蹣跚、陪伴著家人圍坐的笑聲、記錄著時光的溫度。

而太格，正是那塊能讓您放心走、安心住的地板。讓我們，一起為家，鋪上一層真正安心、真正美好的開始。



Semiflor — Kronotex Laminate Flooring

Semiflor AI News | AI Transcript

A Floor That Does More Than Cover Your Home. It Becomes the Foundation of Your Life.

At Semiflor, we believe a floor is never just a surface. It's where life begins. And no floor embodies this spirit better than Kronotex Laminate Flooring, crafted from over 120 years of expertise in Germany.

Proudly part of the world's largest wood industry group, our Kronotex factory sits in the heart of Brandenburg, a region where forests and lakes cover more than 37% of the land.

Each piece of our flooring begins with responsibly sourced timber from FSC-certified forests, where sustainability is not a slogan, but a way of life.

Why Choose Kronotex Laminate Flooring?

Because every layer is engineered to perform beautifully.

1. Highest-Level Durability

Our surface features a wear-resistant aluminum oxide layer, boasting a Mohs hardness of 8–9. It's just second only to diamond. This gives superior resistance against scratches, and UV damage, keeping your floors stunning for years.

2. Natural Texture and Feel

Designed to replicate the warmth and richness of real wood, our natural woodgrain finish brings the beauty of the forest right into your home.

3. Precise Locking System

Our 5G smart interlocking technology ensures every plank fits perfectly, creating a seamless, no-gap finish.

(cont.)



Semiflor — Kronotex Laminate Flooring

Semiflor AI News | AI Transcript

4. FSC Wood Core

Made from 100% FSC–certified timber with a dense core of 890–1100 kg/m³, our floors deliver both strength and sustainability. Formaldehyde emissions are incredibly low at just 0.05 ppm, setting a new benchmark for indoor health standards.

5. Built for Humid Climates

Our moisture–resistant backing layer fights humidity and prevents warping, making it ideal for Taiwan’s tropical weather.

6. Excellent Acoustic Performance

Equipped with an integrated high–performance acoustic rubber pad, our floors achieve impact noise reduction above 17dB, ensuring quieter, more peaceful spaces.

Kronotex Laminate Flooring has earned certifications from Taiwan’s Green Building Material Label for all collections and all colors that are available in Taiwan. It has also achieved Germany’s Blue Angel, FSC, PEFC, EPD Environmental Product Declarations, and FloorScore for indoor air quality.

We proudly offer flooring that is PVC–free, phthalate–free, and free from heavy metals, protecting not just your home, but the future of our planet.

Today in Taiwan, our Kronotex Laminate Flooring are trusted by over 3,600 residential developments across Taiwan. Not by chance, but by commitment, consistency, and a shared vision for healthier spaces from Semiflor.

A floor holds more than weight. It also holds memories. It catches a toddler’s first unsteady steps, echoes the laughter of a family gathered together, and bears witness to the quiet passing of time.

(cont.)



Semiflor — Kronotex Laminate Flooring

Semiflor AI News | AI Transcript

At Semiflor, we're proud to offer not just a product, but a foundation you can trust, for living, growing, and dreaming.

Let's build a safer, healthy and sustainable world together.

